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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestületének 2012. január hó 10. 
napján megtartott rendkívüli testületi ülésér ől. 
 
Jelen vannak: Radó Tibor polgármester  
   Anderkó Attila képviselő 
   Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő 
   Csábi Jánosné képviselő 
   Dénes László képviselő 
   Harcsás Ferenc képviselő 
   Léka János képviselő 
 
Tanácskozási joggal meghívottak: Dr. Sarkadi Péter körjegyző 
 
 
Radó Tibor – köszönti a képviselőtestület tagjait. Megállapítja, hogy a képviselőtestü-
let ülése határozatképes. Az ülést megnyitja. Jegyzőkönyv hitelesítőnek Dénes Lász-
ló és Bertáné Kecskeméti Katalin képviselőket javasolja. 
 
A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  Jegyzőkönyv hitelesítők kijelölése 

1/2012. (I.10) 
H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete jegyzőkönyv hitelesítőnek 
Dénes László és Bertáné Kecskeméti Katalin képviselőket jelölte ki. 

 

Radó Tibor polgármester- A meghívó alapját képezte egy képviselői indítvány, ez 
alapján lett megírva az első négy napirendi pont, az ötödik napirendi pontot polgár-
mestertársaim kérésére vettem fel és szeretném, ha először ezt a napirendi pontot 
tárgyalnánk.  

Léka János képviselő- Az SZMSZ-ünk előírja, hogy kizárólag a meghívón szereplő 
pontok tárgyalhatók.  

Radó Tibor polgármester- Igen és ez a meghívó. 

Léka János képviselő- Más volt a beadvány. Ez a mi testületi ülésünk, ha körjegyző-
ségről van szó, közös testületi ülést kell összehívni. 

Dr. Sarkadi Péter körjegyző- Az SZMSZ előírja, hogy képviselőtestület indítványoz-
hatja rendkívüli testületi ülés összehívását megjelölt napirendi pontokkal, de a testü-
leti ülést a polgármester hívja össze –rendkívüli ülést is jogosult összehívni, napirendi 
pontokhoz tehet, csak el nem vehet belőle. 

Léka János képviselő- A meghívót is három nappal előtte meg kell kapni a testületi 
tagoknak, szombaton kaptuk meg, az csak két nap. 

Radó Tibor polgármester- Január 4. a dátum a beadványon, 5-én került az önkor-
mányzathoz –átvételi elismervényen szerepel-, én aznap vidéken voltam, tehát pén-
teken kaptam kézhez ám jogi képviselet híján csak szombaton tudtam kiküldeni a 
meghívót. 
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Dr. Sarkadi Péter körjegyző- Meghívót legkésőbb egy nappal meg kell kapni a testü-
leti tagoknak. 

Csjernyik Zoltán polgármester- köszönti a testület tagjait. Ha ez ilyen nagy probléma, 
hogy itt vagyunk, akár el is mehetünk.  

A képviselőtestület 6 igen és 1 tartózkodó szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  Napirend elfogadása 

2/2012.(I.10.) 
H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete az ülés napirendjét az alábbi-
ak szerint fogadta el:  

5. A körjegyzőség működésével kapcsolatos észrevételek megbeszélése. 
Vendégek: 
- Csjernyik Zoltán, Csanádalberti Község polgármestere 
- Lőrincz Tibor, Nagyér Község polgármestere 

1. KEOP 6.2.0 A kerékpáros közlekedés pályázattal kapcsolatos tájékoztatás: 
- Kerékpártároló pályázati anyaga 
- Pályázat elbírálásának eredménye 
- Ajánlatkérések a kivitelezésre 
- Vállalkozói szerződés, részletes költségvetéssel 
- Műszaki ellenőri megbízás 
- A pályázatban előírt személyi feltételekre vonatkozó megbízási szerződé-

sek bemutatása 
- A pályázattal kapcsolatos eddigi kifizetések, elszámolások, hiteles számlák 

bemutatása 
- ÁNTSZ állásfoglalásának bemutatása 
- Változás bejelentés bemutatása 

 
Meghívott: Szuda György, építész műszaki ellenőr. 

2.  „Konkrét tényekkel bizonyítsa az előző testület „költségvetésének kozmetiká-
zását”!” 

3.  „Végre nem hajtott határozatról beszámoló.” 

4.  „Konkrétan mit jelent az „önvédelmi feljegyzések” kifejezés? Kérjük a tartal-
máról való tájékoztatást!” 

 

Lőrincz Tibor polgármester- köszönti a testület tagjait. A körjegyzőség féléves ta-
pasztalatát értékeltük, de az utóbbi néhány hónapban egyre több nehézség jelentke-
zett. Minden képviselőtestület önálló, ez nem is baj. Nem érdekel minket, hogy Pitva-
ros képviselőtestülete milyen munkamódszerrel dolgozik, de az már igen, hogy egy 
körjegyzőségben Nagyérnek mondjuk 8 vagy 9 testületi ülése van, Pitvarosnak pedig 
19, az munkaórát vonz maga után és ráadásul közös finanszírozású a körjegyzőség. 
Bizonyos mértékig közösen finanszírozzuk a körjegyzőség működését, beleértve a 
hivatal minden dolgozóját. Nagyér azt tapasztalja, hogy nem képes az apparátus oly 
mértékben teljesíteni Nagyér felé, mint ahogy ezt mi elvárjuk. Tisztában vagyok az-
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zal, hogy egy település jegyzői ügyvitele komoly feladat, három különböző összetéte-
lű településé még nagyobb. Bízom abban, hogy változni fog a helyzet, amennyiben 
2012. június 30-ig nem változik előnyösen, Nagyér Község kilátásba helyezi, hogy a 
körjegyzőségből kilép. Ez az állapot nem vezet sehova.  

Csjernyik Zoltán polgármester- Polgármester Úr elmondta, mi a problémánk. Én nem 
érzem azt, hogy a dolgozók bármikor rendelkezésünkre tudnának állni, azonban le-
het, hogy nem mindig az ő hibájuk miatt. El kell gondolkodni nagyon. Esélyegyenlő-
séget kérünk. Amiért fizetünk, szeretnénk is kapni valamit. Továbbá, mivel nem volt 
Csanádalbertin közös testületi ülés, szeretném, ha ott tartanánk a következőt. 

Radó Tibor polgármester- Köszönjük szépen.  

Csábi Jánosné képviselő- Tehát akkor a mi testületünk a gátja, a hivatal dinamikus 
munkájának.  

Lőrincz Tibor polgármester- Pitvaros belügyeibe nem akarunk beavatkozni. A kör-
jegyzőségben a dolgozók eléggé megterheltek.  

Dénes László képviselő- Nagyon át kell gondolni ezt a helyzetet, nagy veszélyeket 
jelenthet Pitvaros számára is, ha a szomszéd települések kiválnak. Törekedni kell 
arra, hogy a körjegyzőség továbbra is működjön, a létünk függ tőle. 

Radó Tibor polgármester- Köszönjük a tájékoztatást, és minél hamarabb intézkedni 
kell ez ügyben, mert különben Pitvaros elveszik a süllyesztőben. 

Lőrincz Tibor polgármester- Szerintem mindegyikünknek veszteség lenne valamilyen 
szinten. 

Csjernyik Zoltán polgármester- Meg kell mutatnunk, hogy fenn tudunk maradni. 

Radó Tibor polgármester- Köszönöm szépen, hogy tájékoztattatok minket. 

 

SZÜNET 
 

Radó Tibor polgármester- A tájékoztatásra irányuló szempontrendszert a testület 
írásban benyújtotta. Első része a pályázat anyaga. A pályázat beadására irányuló 
döntés 2010. december 16-án született. Pályázatot pályázatíró céggel készíttettük, 
külön megállapodás alapján a megvalósíthatósági tanulmányt is elkészítette. Ez 
alapján adtuk be a pályázatot. Megvalósítás ideje: 2011. április1.- 2011. október 31. 
Támogatás intenzitása 95%-os. A projekt bruttó összköltsége 9.663.800 forint. Két 
tároló és egy öltöző építésére nyertük meg a pályázatot. Pályázati anyaggal kérdés? 
2010. október 15 és november 18-a között küldtük el az árajánlatokat. A kerékpárok 
beszerzésére 2011. június 1-14 között kaptunk árajánlatokat. A kivitelezési munkála-
tokra kellő számú ajánlatot küldtünk ki. 

Csábi Jánosné képviselő- Hányan pályázhattak? 

Radó Tibor polgármester- Öt vagy hat cégnek lett elküldve az ajánlat, de csak három 
küldött vissza anyagot. Az első kifizetési kérelem eredeti beadásával összesen 
1.217.188 forintot kértünk le a pályáztatótól, ez három cég számláját tartalmazza. 
Első cég a kerékpárok beszerzését és leszállítását végezte el –a pályázat ezen ré-
szét teljesítettük is-, második cégnek az elkészített megvalósíthatósági tanulmány, 
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harmadik cégnek pedig a kommunikációs munkák elvégzésének a kifizetése történt. 
Kivitelezési munkát nem fizettünk ki. 

Csábi Jánosné képviselő- Milyen kommunikációs rész van? 

Radó Tibor polgármester- A falunapon a kommunikációs rész teljesítve lett ,ez a 
számla 181.250 forint bruttó értékű. A „C” típusú hirdetőtáblát el kellett helyezni, ke-
rékpártúra-útvonal térképet A4-es méretben kellett készíteni és rendezvényt kellett 
szervezni ehhez. Ebből a három tételből áll össze. Kerékpárbeszerzések bruttó 
800.000 forint értékben történtek.  

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Erről tudtunk igen. 

Csábi Jánosné képviselő- A megvalósíthatósági tanulmányt nem a pályázatíró csinál-
ta? 

Radó Tibor polgármester- De igen, de ahhoz külön megállapodás kellet és fizetni is 
kellett érte.  

Csábi Jánosné képviselő- De akkor a pályázatíró mit csinál? 

Radó Tibor polgármester- A pályázatot, a tanulmány egy külön rész. 

Csábi Jánosné képviselő- Tehát a megvalósíthatósági tanulmányt fogadták el.  

Dénes László képviselő Hadd fejezze be. 

Radó Tibor polgármester- A lehívási dokumentációnak volt egy kifizetési hiánypótlás, 
az előbbi három számlára. A kivitelezési szerződés felbontásra került.  

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- A kivitelezés az elején nem volt jó, térburkoló 
helyett betonozással indítottak. 

Radó Tibor polgármester- Térburkolóról nem is volt szó. 

Csábi Jánosné képviselő- Dehogynem, a megvalósíthatósági tanulmányban. 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Cseréptető kellett volna rá –az van írva- nem 
pedig hullámlemez. Már ott kellett volna leállítani a pályázatot. 

Radó Tibor polgármester- A kivitelező alvállalkozó segítségével készítette a kivitele-
zést, én csak vele tudtam beszélni, mert a kivitelező, akivel a szerződés lett kötve 
külföldön volt. Az alvállalkozó úgy gondolta, nem tartozik felém semmilyen tájékozta-
tási kötelezettséggel. Térburkoló egyébként pedig nem szerepel benne. 

Léka János képviselő- Dehogynem. Keresd meg, te írtad alá, tudod, mi van benne. 

Radó Tibor polgármester- Alapozás térburkoló betonnal. 

Dénes László képviselő- Ha ezeket elmondod az augusztusi rendkívüli testületi ülé-
sen semmi baj nem lenne, leállítottuk volna időben a kivitelezést. Nem értem miért 
kellet ezzel idáig várni. 

Radó Tibor polgármester- Egyedül választottam ki a kivitelezőt igen hibáztam, ezt 
elismerem. Műszaki ellenőri megbízás a pályázat keretében nem történt, mert nem 
úgy alakult, ahogy kellett volna.  

Szuda György építész, műszaki ellenőr- Megkerestetek azzal, hogy a kialakult hely-
zeten, hogy lehet segíteni, rendelkezésemre bocsájtottatok minden dokumentumot. 
Javasoltam, hogy a szerződést fel kell bontani. Javasoltam, hogy keressük meg a 
pályázat kiíróját és nyújtsunk be határidő hosszabbítási kérelmet. Úgy gondolom, 
hogy a határidő módosítása elegendő, bizonyos részeit előre le lehet gyártani.  
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Léka János képviselő- Mi lesz ezzel, ami itt van? Ki fizeti a számlát ki?  

Radó Tibor polgármester- A kivitelezővel a szerződésbontás megtörtént, a műszaki 
átadás-átvétel megtörtént, a kivitelezőnek az építménnyel kapcsolatban nincs sem-
milyen anyagi követelése. 

Csábi Jánosné képviselő- Milyen perről volt szó? 

Radó Tibor polgármester- Akkor még nem volt felbontva a szerződés.  

Léka János képviselő- Kérdezni szeretném, hogy alkalmas vagy –e arra, hogy a fel-
adatodat ellásd? El kell gondolkozni ezen is. 

Radó Tibor polgármester- Mert csak az én hibám, tiéd nem? 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Van egy nyertes pályázatunk, ezt normálisan 
meg kell csinálni. Nagyra becsülöm, hogy beismerted a hibádat. Be kell fejezni a ke-
rékpártárolót és az iskola helyreálljon. 

Radó Tibor polgármester- Árajánlatok lesznek kérve, utána kiválasztjuk a kivitelezőt. 

Szuda György építész, műszaki ellenőr- Műszaki- ellenőri ajánlatokkal kell kezdeni 
először. 

Anderkó Attila képviselő- Azt szeretném kérdezni, hogy beleférünk abba a pénzösz-
szegbe, amit kapunk? 

Szuda György építész, műszaki ellenőr- Először is volt gond, mert nem tudtátok ti 
képviselők, mi az a térburkolás. Ehhez nem feltétlen kell térkőburkoló lapokat elhe-
lyezni. Lehet betonozni is, az is térburkolás. Egyébként ki lehet javítani, ha szabály-
szerűen jobbról és balról is hozzábetonozunk, nem lesz repedés és semmi más. Meg 
lehet oldani, nem nehéz. 

Léka János képviselő- Burkolás már került rá, azt ki fogja elvinni? 

Csábi János képviselő- Majd a kivitelező lebontja. 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Csak megjegyezném, hogy a biciklitároló bon-
tásához közmunkások voltak odaküldve, pedig én úgy tudom, hogy azt a kivitelező-
nek kellene elvégeznie. Legalábbis amikor én az ott lévő közmunkásokkal beszéltem, 
azt mondták, hogy ők a bontás miatt lettek odavezényelve.  

Radó Tibor polgármester- Én nem azért küldtem oda a munkásokat- és nem köz-
munkásokat-, hogy a bontást elvégezzék, hanem azért, hogy mérjék fel a munkát, 
hogy milyen munkafázisokban kell majd a bontást elvégezni.  

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Pedig nekem a közmunkások azt mondták, 
hogy te küldted oda őket a bontás miatt. 

Radó Tibor polgármester- Én nem azért küldtem oda őket, hogy bontsanak, mert 
nem vettük át, nem a miénk. Határozati javaslat van? 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Először is be kell fejezni a biciklitárolót és 
majd utána másik testületi ülésen döntünk, hogy felelősségre vonjuk –e a polgármes-
tert. Határozati javaslat lenne akkor, hogy a pályázat megvalósítását a testület támo-
gatja törvényes keretek között. 

Anderkó Attila képviselő- Tulajdonképpen ez így jó. 

Radó Tibor polgármester- Aki ezzel egyetért, kérem szavazzon. 

A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Tárgy: KEOP 6.2.0 pályázati beruházás folytatása 

3/2012.( I.10.)  

H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete támogatja, hogy a KEOP 
6.2.0 számú pályázaton elnyert beruházás a törvényes keretek betartásával 
megvalósításra kerüljön. 
 
Felelős:  polgármester 
Határid ő: pályázati kiírás illetve annak módosítása szerint 

Radó Tibor polgármester- A következő pont a „költségvetés kozmetikázása”. Először 
is én kértem, hogy a pályázat témáján felül ne kerüljön bele semmi az újságba, de 
mégis olvastam olyan dolgokat, aminek ott nincs helye, ráadásul nem is úgy fogal-
maztam. Szerintem a hivatal átadás-átvételnél a pénzügyi összeg nem volt reális. 
Valós az összeg, de szerintem nem reális, mert voltak olyan korábbi kötelezettség-
vállalások, aminek a realizálása közvetlenül a hivatalba lépésem után történt és úgy 
tűnhetett, hogy a hiány növekedése az én tevékenységem miatt történt. Nem hibáz-
tattam senkit.  

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Aláírtad, hogy átveszed, akkor lehetett volna 
élni fellebbezéssel. Utólag felülbírálni nem szabad. 

Radó Tibor polgármester- Megvádoltak azzal, hogy 3 millió forintot fizettem ki segély-
re pár hónap alatt. Ez nem igaz, nem utaltam el olyan összeget, amire nem volt köte-
lezettségünk. Egész évben összesen volt 3 millió forint elköltve, átmeneti segélyre, 
bérpótló juttatásra és egyéb segélyekre. 

Dénes László képviselő- A 2010. évi költségvetést megvizsgálták, semmi törvényte-
lenséget nem találtak. Sért engem is, mert én voltam a polgármester akkor. Ha nem 
is így hangzott el, akkor sért mindenkit. Elvárnék egy bocsánatkérést minimum. 

Radó Tibor polgármester- Elfogadom és bocsánatot kérek az előző képviselőtestület-
től és polgármester elődömtől, bocsánatot kérek a jelenlegi képviselőtestülettől és 
bocsánatot kérek a hivatal dolgozóitól is.  

Dénes László képviselő- Én ezt elfogadom, ebből tanulni kell. 

Radó Tibor polgármester- A végre nem hajtott határozatok a következő pont.  

Anderkó Attila képviselő- December 31-re a tiszteletdíjak kifizetése nem történt meg. 

Radó Tibor polgármester- Tudjátok, hogy nincs pénz, nem tudom kifizetni. Így is 3 
havi tiszteletdíj ki lett fizetve. 

Léka János képviselő- Te miért nem mondasz le? 

Radó Tibor polgármester- Én fizetést kapok. 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Lehetőség van arra, hogy a polgármester fize-
tés helyett tiszteletdíjat kapjon? Mert én úgy tudom, hogy a ciklus alatt egyszer lehe-
tősége van a polgármesternek arra, hogy ha főállásúként is indul, akkor is visszalép-
het tiszteletdíjasba. Ezzel a lépéseddel te is tudnál spórolni az önkormányzatnak.  

Dénes László képviselő- Azonkívül fizettek is meg inkasszózott is az önkormányzat.  

Radó Tibor polgármester- Amit a szomszéd települések fizetnek, az nem az önkor-
mányzat pénze, hanem a körjegyzőségé. 
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SZÜNET 
 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Ne haragudjatok, hogy idegesebb vagyok a 
szokásosnál, de telefonált a gyermekem, hogy mikor megyek haza. Személy szerint 
felháborítónak tartom, hogy ilyen dolgok miatt, mint ami a napirendi pontokban van 
testületi ülést kell tartanunk, ahelyett, hogy mindenki a családjával vagy éppen más 
dolgával foglalkozna. Felháborítónak tartom azt is nem tudunk együtt dolgozni, új-
ságcikkben jelenik meg az a probléma, amit ha normálisan menne a munkánk el tud-
nánk kerülni. Nem magyarázkodással kellene tölteni az időnket ilyen egyébként is 
nehéz körülmények között, hanem azzal, hogy Pitvaros fejlődjön és a megalakult kör-
jegyzőség normálisan dolgozva együtt maradjon. 

(Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő kiment.) 

Radó Tibor polgármester- Jó, akkor, aki egyetért, hogy a 2011-es adóbevételből le-
gyen kifizetve a tiszteletdíj, kérem, szavazzon.  

A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy: Képviselői tiszteletdíjak kifizetése 

4/2012. (I.10.) 

H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete felkéri a polgármestert, hogy 
az elmaradott 2011. évi képviselői tiszteletdíj összegét tervezze be a 2012. évi 
költségvetésbe és azt a saját bevételekből- helyi adóbevételekből- fizesse ki.  

Felelős:  Radó Tibor polgármester 

Határid ő: azonnal és bentiek szerint 

 

Radó Tibor polgármester- Utolsó napirendi pont, hogy mit jelent az „önvédelmi fel-
jegyzések”. Ebben vannak, kivonatok, régebbi jegyzőkönyvrészletek, olyan dolgok, 
amik kimaradnak a polgármester tájékoztatójából és törvényrészletek, bevételek és 
kiadások listái. 

Dénes László képviselő- Ez korrekt dolog, ez jó dolog, hogy van neked ilyen. Úgy jött 
le az újságból, hogy mi meg akarunk buktatni téged. Szó sincs ilyesmiről. 

Radó Tibor polgármester- Megtanultam azt, hogy kinek mit mondhatok el, kiben bíz-
hatok.  

(Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő visszajött.) 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Szerintem zárjuk le ezt a témát végleg, min-
denről tudnunk kell. Így fogunk tudni csak előrehaladni. 

Léka János képviselő- Ez tragédiai ami itt van. Alkalmatlan vagy, ki kell mondani. 
Nekünk nem kell változnunk, neked kell.  
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Miután további kérdés, észrevétel nem merült fel a polgármester megköszönte a 
részvételt és az ülést bezárta. 
 
 
 

Kmft. 
 
 Radó Tibor Dr. Sarkadi Péter 
 polgármester körjegyző 
 
 
 
 Bertáné Kecskeméti Katalin Dénes László 
 jkv. hitelesítő jkv. hitelesítő 


